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Abstract (en)
A light projecting device in which a plurality of light emissions can be simply controlled in a single unit. In this device, an electron emitting material
(2) is formed on a base (1) via an insulation base (3), and the electron emitting material (2) is coated with a secondary electron emitting layer (14).
At the opposed positions to the electron emitting material (2), provided are fluorescent material layers (8-1, 8-2, 8-3), which secondary electron
beam (18) emitted from the secondary electron emitting layer (14) strikes respectively. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif projecteur de lumière dans lequel un ensemble d'émissions de lumière peuvent être commandées de manière simple dans une seule
unité. Dans ce dispositif, un matériau émetteur d'électrons (2), qui est recouvert d'une couche (14) émettant des électrons secondaires, est formé sur
une base (1) par l'intermédiaire d'une base isolante (3). Dans des positions opposées à celle du matériau émetteur d'électrons (2) se trouvent des
couches de matériau fluorescent (8-1, 8-2, 8-3), sur lesquelles tombe respectivemet un faisceau d'électrons secondaires (18) émis par la couche
(14) émettant des électrons secondaires.
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